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اعضاي   بندرعباس،  با حضور شهردار  فجر  مبارك  دهه  الله  ایام  بمناسبت 
محترم شوراي اسلامي شهر و جمعي از مدیران و مسولين شهرداري آئين 

بندرعباس  فعاليت شهرداري منطقه دو  بومي, در محدوده  كاشت درختان 
برگزار شد.

مهدي نوباني در این آئين گفت: با توجه به شرایط آب و هوایي منطقه و نياز 
شهر به توسعه فضاي سبز باید درختكاري و توسعه نشاط  و طراوت محيط 

طبيعي شهر گسترش پيدا كند
اظهار  سبز  فضای  توسعه  و  بومي  درخت  كاشت  اهميت  به  اشاره  با  وي 
براجر  كه علاوه  طبيعي شهري  زندگي  رویش  یعني  درخت  داشت:كاشت 
به  متاسفانه  كه  است  هایی  آلودگی  كاهش  و  هوا  تسویه  موجب  معنوي 
با توجه گسترش صنایع آلاینده محيط زیست كه در  ایی  فزاینده  صورت 

حال افزایش هستند، خواهد شد.
شهردار بندرعباس خاطر نشان كرد :با توجه به افزایش جمعيت جهت حفظ 
شهر  سبز  فضاي  سالانه  باید  بندرعباس  در  سبز  فضای  سرانه  افزایش  و 
افزایش پيدا كند كه بر همين اساس برنامه ریزی همكارانم در مناطق و 

فضای سبز شهرداری در همين راستا مي باشد.
وي افزود :پویش كاشت درختان بومي در همه مناطق راه اندازي شده است 
و هدف ما علاوه بر افزایش سرانه فضاي سبز حذف درخت كونو كارپوس  
از فضاي سبز شهري مي باشداست. نوباني خاطر نشان كرد:امروز سيصد 
نهال درخت بومي كه شامل گارومزنگي،چریش، لور، انجبر معابد،جم،كاسياو 
مشعل جنگل مي باشددر بلوار امام حسين كاشته مي شود و این حركت در 
تمامي مناطق شهرداري دنبال خواهد شد و پویش جایگزیني درختان بومي 

به جاي درخت كونو كارپوس به طور جدي دنبال مي شود.

مدیر كل آموزش و پرورش هرمزگان گفت: با هدف ارتقای سطح علمی دانش 
مدارس  یازدهم  پایه  آموزان  دانش  آمادگی  همچنين  و  یازدهم  پایه  آموزان 
پایگاه  های  كلاس  دوم،  نوبت  امتحانات  در  شركت  جهت  نظری  متوسطه 
كيفيت بخشی استان به صورت مجازی از نيمه دوم بهمن ماه آغاز شده است.

این  بيان  ضمن  هرمزگان  استان  پرورش  و  آموزش  مدیركل  قویدل  محمد 
موضوع عنوان نمودند: این كلاس ها در دروس هدف و در سه رشته ریاضی 
فيزیک ، علوم تجربی و ادبيات و علوم انسانی از اول اسفند ماه تا پایان اسفند 
ماه برای استفاده یه هزار  دانش آموز مدارس متوسطه نظری استان در پایه 

یازدهم برنامه ریزی شده است. 
این مقام مسئول هم چنين بيان نمودند این كلاس ها در راستای بسته كيفيت 

بخشی دانش آموزان در حال اجرا می باشد.
به گفته قویدل، بسته كيفيت بخشی مدارس متوسطه نظری استان در سال 
تحصيلی جاری شامل برگزاری كلاس های تقویتی در قالب پایگاه مجازی 
كيفيت بخشی برای پایه های یازدهم و دوازدهم ، برگزاری آزمون تشخيصی 
پایه دوازدهم ، برگزاری آزمون جامع استانی و هم چنين برگزاری امتحانات 
شبه نهایی از سوی اداره كل آموزش و پرورش استان هرمزگان طراحی، برنامه 

ریزی و اجرا شده است.

وتجارت هرمزگان گفت: طبق مصوب  سازمان صنعت،معدن  رئيس 
ستاد تنظيم بازاراستان تأمين كالاهای اساسی مردم به ویژه در ایام 

پایانی سال در دستور كار و اولویت دستگاههای مرتبط قرار گيرد.
استان  بازار  تنظيم  ستاد  نشست  دومين  و  بيست  در  قاسمی  خليل 
خاطرنشان  بازار،  در  نظارت ها  افزایش  اهميت  به  اشاره  با  هرمزگان 
كرد: اقداماتی كه برای نظارت و كنترل بازار صورت می گيرد باید آثار 

خود را در متن جامعه نشان دهند.
بين  كامل  همگرایی  و  هماهنگی  وجود  كرد:  خاطرنشان  وی 
دستگاه های اجرایی عضو كارگروه تنظيم بازار می تواند نقش بسزایی 
این هماهنگی ها  تاكنون در هرمزگان  و  باشد  داشته  بازار  در كنترل 

مناسب بوده است.
قاسمی گفت: طبق مصوبه ستاد تنظيم بازاراستان مقرر گردید تأمين 
این  اولویت  و  كار  دستور  در  ویژه  به صورت  مردم  اساسی  كالاهای 

ستاد قرار گيرد تا مردم در تأمين كالاهای اساسی درایام پایانی سال 
با مشكلی مواجه نشوند.

رئيس سازمان صنعت،معدن وتجارت هرمزگان اظهار كرد: مردم در 
بحث نظارت و كنترل بازار از طریق سامانه ارتباط مردمی124 هرگونه 

تخلف از سوی شبكه های تامين و توزیع را گزارش كنند.

به همت شهرداری بندرعباس؛

پویش كاشت درختان بومي راه اندازی شد

نقش پررنگ شرکت

 نفت ستاره خلیج فارس در 

ایفای مسئولیت های اجتماعی

کالای فرهنگی و هنـری

 در رقابت دومین جشنـواره 

فیروزه هرمزگان
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مدیرعامل فولاد هرمزگان: 

بزرگترین صنعت جنوب پای کار رفع غبار محرومیت از چهره هرمزگان
صفحه 4

نگاه فولاد، توسعه ای و جهادی است

مدیركل آموزش و پرورش هرمزگان؛

رئیس سازمان صنعت،معدن وتجارت هرمزگان:

تامین كالاهای اساسی اولویت ستاد 
تنظیم بازار باشد

آغاز به كار كلاس های تقویتی پایگاه كیفیت بخشی 
پایه یازدهم مدارس متوسطه نظری استان



پیشرفت و توسعه مخابرات باید با هزینه های امروز متعادل شود
• خبرنگار: فرشته دیناری

خبرنگاران  از  جمعی  با  هرمزگان   منطقه  مخابرات  مدیر  حيدری  مهدی  نشست صميمی 
به صورت ویدئو كنفرانسی و غير  نگاران در ساختمان ستادی مخابرات منطقه  روزنامه  و 

حضوری برگزار شد.
ویروس  شيوع  دليل  به  كه  نشست  این  ابتدای  در  منطقه  مخابرات  مدیر  حيدری  مهدی 
اميكرون به صورت غير حضوری برگزار شد، ضمن تبریک ایام دهه مبارك فجر و چهل 
وسومين سالگرد پيروزی انقلاب اسلامی، از زحمات اصحاب رسانه و اطلاع رسانی به موقع 
آنها قدردانی كرد و خاطر نشان كرد: مقام معظم رهبری در دیدارشان با فرماندهان ارتش، 
متوليان رسانه ها را در ميدان جهاد تبيين، مسئول خواندند و فرمودند: جهاد تبيين یک فریضه 

قطعی و فوری است و این حساسيت امر اطلاع رسانی به افكار عمومی  را بيشتر می كند.
حيدری در ادامه گزارشی از فعاليت ها ی مجموعه مخابرات منطقه در حوزه های مختلف 
را ارائه و به تشریح عملكرد و دستاوردهای مهم مخابرات منطقه در راستای خدمت رسانی 

به مردم پرداخت.
مدیر مخابرات منطقه هرمزگان با اشاره به سرقت كابل های مخابراتی در سطح استان افزود  
سرقت مكرر تجهيزات مخابراتی این شركت را با مشكلاتی مواجه كرده به طوریكه هزینه 
های زیادی را به شركت تحميل می كند و موجب قطعی تلفن ها و راههای ارتباطی شده 
است. مهندس حيدری از شهروندان خواست در صورت مشاهده هرگونه تخریب و سرقت 

تجهيزات ،موضوع را به مخابرات گزارش دهند. 

وی تعداد مشتركين تلفن ثابت از ابتدای سال تا پایان بهمن 1400 را 9454 مشترك خواند 
و با بيان اینكه توسعه زیرساخت های شبكه مخابراتی در سطح استان یكی از اهداف مهم 
و اولویت های مخابرات منطقه به شمار می آید تاكيد كرد: اجرای 90 كيلومتر شبكه فيبر 
نوری ، و 1100 پورت جهت توسعه FTTH از دیگرعملكرد مخابرات منطقه از ابتدای سال 

جاری تا پایان بهمن ماه می باشد.

افزایش پوشش شبكه تلفن همراه و دسترسی به  اینكه  به  با اشاره  مدیر مخابرات منطقه 
اینترنت پرسرعت همراه اول در سطح استان به طور ویژه در دستور كار مخابرات منطقه 
قرار دارد تصریح كرد: از ابتدای سال جاری 1400سهم كاربران استان از اینترنت نسل سوم  

42سایت ،نسل چهارم 12 سایت و 22 سایت جدید همراه اول بوده است.
حيدری از طلب شركت از مشتركين حقيقی و حقوقی خبرداد و گفت:  مخابرات منطقه در 
بخش اپراتورها و شركت های دارای پروانه قریب به 400 ميليارد ریال ، در بخش ادارات 
دولتی و شركتها حدود 200 ميليارد ریال و در بخش تلفن ثابت بيش از ۸0 ميليارد ریال 

طلب دارد.
مدیر مخابرات منطقه هرمزگان در این نشست مطبوعاتی همچنين  به بالا رفتن هزینه های 
انجام خدمات مخابراتی، نگهداری و خرید تجهيزات و لزوم افزایش تعرفه های مخابراتی 
اشاره كرد و عنوان كرد: پيشرفت و توسعه مخابرات باید با هزینه های امروز متعادل گردد و 
عدالت تعرفه ای و رفع مسائل اقتصادی شركت خصوصی مخابرات باید مدنظر قرار بگيرد 
تا با تعادل بين درآمد و هزینه؛ موجبات توسعه ارتباطات و ارایه خدمات شایسته به مردم 

فراهم شود.
غير حضوری  سامانه های  انواع  و  الكترونيكي  توسعه خدمات  و  ارائه  به  ادامه  در  حيدری 
پرداخت   : شد  یادآور  و  پرداخت   ... 2000و   ،  20117،2021،2020 سامانه  مانند  مخابرات 
غير حضوري قبوض تلفن نيز یكي دیگر از این خدمات بوده كه در راستاي تحقق دولت 

الكترونيک و ارتقاي سطح خدمات رساني به شهروندان اجرا شده است.

مدیر مخابرات منطقه هرمزگان:
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• خبرنگار: حسن صالحی زاده

های  شهرستان  به  هرمزگان،  پزشكی  علوم  دانشگاه  رئيس  فرشيدی  حسين  دكتر  روزه  دو  سفر  در 
بندرخمير و بستک، ضمن بازدید از وضعيت بهداشتی درمانی در منطقه خمير، 9 پروژه بهداشتی درمانی 

وعمرانی در شهرستان بستک افتتاح و به بهره برداری رسيد.
هرمزگان  مردم غرب  نماینده  جباری  احمد  همراه  به  ابتدا  در  هرمزگان  پزشكی  علوم  دانشگاه  رئيس 
در مجلس شورای اسلامی، رضا مدرس معاون امور هماهنگی و عمرانی استانداری هرمزگان، بستان 
فرماندار شهرستان بستک و جمعی از مدیران و مسئولين این شهرستان به مقام شامخ شهدای بست 

ادای احترام كرده و یاد و خاطره این عزیزان را گرامی داشتند.
در ادامه دكتر حسين فرشيدی در مراسم افتتاح خانه بهداشت حافظ شيرازی روستای مغدان، از توابع 
افتتاح چندین پروژه مهم در  امروز شاهد  ا... دهه مباركه فجر گفت:  ایام  با تبریک  شهرستان بستک 
منطقه بستک هستيم كه در ارتقای سطح خدمات دهی به مردم عزیز منطقه از اهميت زیادی برخوردار 
هستند. وی با تشكر از پشتيبانی های مالی خيرین منطقه از حمایت های سازنده احمدجباری نماینده 
لحاظ  به  درمانی شهرستان بستک  بهداشتی  و تصریح كرد: وضعيت  تقدیر  مردم غرب هرمزگان هم 

حضوراین نماینده دلسوز و پرتلاش روشن تر و قطعا در سطح بسيار بالاتری قرار خواهد گرفت. 
نماینده مردم غرب هرمزگان در  احمد جباری  با حضور  مغدان  بهداشت حافظ شيرازی روستای  خانه 
بستان  هرمزگان،  استانداری  عمرانی  و  هماهنگی  امور  معاون  مدرس  رضا  اسلامی،  شورای  مجلس 
فرماندار شهرستان بستک و جمعی از مدیران و مسئولين شهرستان بستک افتتاح و به بهره برداری رسيد.

این پروژه توسط خيرین هوشنگ عسكریان و عبدالغفور عسكرپور با اعتبار ده ميليارد و 300 ميليون ریال 
و زیربنای 100 مترمربع احداث و توسط دانشگاه علوم پزشكی هرمزگان تجهيز شده است.خانه بهداشت 

مغدان 503 نفر جمعيت تحت پوشش دارد. 
در ادامه كلينيک تخصصی مركز خدمات جامع سلامت شبانه روزی بخش جناح شهرستان بستک كه 

توسط خير محمد عقيل عباسی با اعتبار یک ميليارد و 200 ميليون ریال ساخته شده بود افتتاح شد.
تجهيز این كلينيک با زیربنای 90 متر توسط دانشگاه علوم پزشكی انجام شده كه 10545 نفر جمعيت 
را تحت پوشش قرار می دهد.در این مراسم دكتر عبدالجبار ذاكری سرپرست معاونت بهداشتی دانشگاه 

و دكتر فيروزی مدیر شبكه بهداشت و درمان بستک حضور داشتند.
انوه، هرنگ، كوخرد و  واحد زیست پزشک و ماما در مراكز خدمات جامع سلامت روستاهای تدرویه، 
برداری رسيدند.واحد  بهره  به  ایام  این  در  ریال  ميليون  و 350  ميليارد  اعتبار كلی 13  با  كمشک هم 
ریال  ميليارد   3 هزینه  با  خير  نماینده  عبادی  آقای  توسط  تدرویه  روستای   در  ماما  و  پزشک  زیست 

ساخته شده است.
واحدهای نمونه گيری در مركز خدمات جامع سلامت تدرویه و چاهبنارد هم توسط آقای عبادی نماینده 

خير با اعتبار 9 ميليارد و 500 ميليون ریال هم از پروژه هایی بود كه به بهره برداری رسيد.
بهداشتی  معاونت  سرپرست  دكترعبدالجبارذاكری  همراه  به  هرمزگان  پزشكی  علوم  دانشگاه  رئيس 
اورژانس 115 شهرستان هم  پایگاه  از  دانشگاه و دكتر فيروزی مدیر شبكه بهداشت و درمان بستک 

بازدید كرده و بر بهره برداری هر چه سریعتر از این مركز تاكيد كرد.
دكتر حسين فرشيدی درافتتاح پروژه توسعه شبكه برق رسانی شهرستان بستک هم كه توسط احمد 
امور  معاون  مدرس  رضا  حضور  و  اسلامی  شورای  مجلس  در  هرمزگان  غرب  مردم  نماینده  جباری 
و  مدیران  از  جمعی  و  بستک  شهرستان  فرماندار  بستان  هرمزگان،  استانداری  عمرانی  و  هماهنگی 

مسئولين این شهرستان به مناسبت دهه مبارك فجر انجام شد نيز شركت كرد.
آزمایشگاه  و  بستک  جامع سلامت شهری  خدمات  مرکز  جدید  ساختمان  احداث   *

مرکز بهداشت این شهرستان
با حضور احمد جباری نماینده مردم غرب هرمزگان در مجلس شورای اسلامی و دكتر حسين فرشيدی 
ریيس دانشگاه علوم پزشكی هرمزگان و به مناسبت ایام دهه مبارك فجراحداث ساختمان جدید مركز 
خدمات جامع سلامت شهری بستک با زیربنای 250 متر مربع  و همچنين آزمایشگاه مركز بهداشت 
این شهرستان با زیربنای 750 مترمربع آغاز شد.این پروژه ها با هزینه یكصد ميليارد ریال توسط خير 

حفضه فكری ساخته خواهد شد.
 دكتر عبدالجبار ذاكری سرپرست معاونت بهداشتی دانشگاه و دكتر فيروزی مدیر شبكه بهداشت و درمان 

شهرستان بستک و نماینده خيردر این مراسم حضور داشتند.
عمليات احداث ساختمان جدید خانه بهداشت گتاو و همچنين پایگاه اورژانس جاده ای آسو در منطقه 
اعتبار 10 ميليارد ریال توسط دانشگاه علوم پزشكی هرمزگان  با  بستک هم دو پروژه ای هستند كه 

كليد خوردند.
* نماینده مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی از پروژه اورژانس هوایی منطقه 

غرب استان بازدید کرد
احمد جباری نماینده مردم غرب هرمزگان در مجلس شورای اسلامی به همراه دكتر حسين فرشيدی 
ریيس دانشگاه علوم پزشكی هرمزگان از پروژه در حال اتمام آشيانه و پد بالگرد اورژانس هوایی غرب 

هرمزگان بازدید كردند.
احمد جباری نماینده مردم غرب هرمزگان در مجلس شورای اسلامی در این رابطه گفت: این پروژه 
خيرساز است و در آینده شهرستانهای بندرلنگه، پارسيان، بندرخمير را هم تحت پوشش خود در خواهد 

آورد كه كمک بزرگی به منطقه غرب استان هرمزگان در جابجایی بيماران اورژانسی خواهد كرد.
دكتر حسين فرشيدی ریيس دانشگاه علوم پزشكی هرمزگان در این آیين از همكاری و پشتيبانی خيرین 
منطقه قدردانی كرد و گفت: پروژه آشيانه و پد بالگرد اورژانس هوایی غرب هرمزگان توسط خيرعزیز 
محمد بوخش با اعتبار 110 ميليارد ریال در حال اتمام است و آشيانه این اورژانس ۸50 مترمربع زیر بنا 
دارد.در این بازدید دكتر ذاكری سرپرست معاونت بهداشتی دانشگاه، دكتر فيروزی مدیر شبكه بهداشت 

بستک و جمعی از خيرین حضور داشتند.
رئيس دانشگاه علوم پزشكی هرمزگان در بازدید نيمه شب از بيمارستان فارابی شهرستان بستک، سيستم 
خدمات رسانی به مردم وهمچنين وضعيت كرونای امُيكرون در بيمارستان این شهرستان را بررسی كرد.

دكتر فرشيدی در گفتگو با دكتر كهن رئيس بيمارستان فارابی بستک با تاكيد بر انجام كامل پروتكل 
های بهداشتی در بيمارستان گفت: حتما همراهان بيماران بخش كوویدهم به جز ماسک از دستكش و 
گان استفاده كنند تا با لباس آلوده وارد منزل نشوند. این موضوع باعث كاهش انتشار ویروس در سطح 

شهر خواهد شد.
دكترحسين فرشيدی با حضور در بخش كووید-19 این  بيمارستان، از بيماران عيادت و دلجویی كرد.

دكتر عبدالجبار ذاكری سرپرست معاونت بهداشتی دانشگاه و دكتر فيروزی مدیر شبكه بهداشت و درمان 
بستک در این بازدید حضور داشتند.

* سه طرح حوزه بهداشت و درمان در بخش رودخانه کلنگ زنی و افتتاح شد
همزمان با هفتمين روز از دهه مبارك فجر و با حضور سرپرست فرمانداری رودان، امام جمعه رودخانه، 
مدیران  از  دیگر  رودخانه و جمعی  رودان، بخشدار  ناحيه  فرمانده سپاه  درمان،  و  بهداشت  مدیر شبكه 

شهرستان رودان، سه طرح حوزه بهداشت و درمان در بخش رودخانه افتتاح و كلنگ زنی شد.
مركز خدمات جامع سلامت روستای نازدشت در زمينی با زیر بنای 550 متر مربع و اعتباری بالغ بر 
30 ميليارد ریال افتتاح شد. دكتر عباس عليمراد، مدیر شبكه بهداشت و درمان رودان توسعه، تجهيز و 
بهره  برداری از مراكز بهداشتی درمانی را ضرورتی انكار ناپذیر برشمرد و افزود: با افتتاح مركز خدمات 
جامع سلامت روستایی نازدشت بيش از 2500 نفر از اهالی منطقه از خدمات بهداشتی و درمانی مناسب 
برخوردار می شوند. در همين راستا كلنگ آغاز عمليات ساخت و ساز  دو باب خانه بهداشت در  روستاهای 
نورآباد و نازدشت نيز با اعتباری بيش از 16 ميليارد ریال بر زمين زده شد. این خانه های بهداشت جمعاً 

2000 نفر از اهالی این روستاها را تحت پوشش مراقبت های بهداشتی قرار می دهد.
ساختمان جدید مركز خدمات جامع سلامت شهری روستایی كوشكنار از توابع شهرستان پارسيان افتتاح 
شد در هشتمين روز از ایام الله دهه مبارك فجر ، ساختمان جدید مركز خدمات جامع سلامت شهری 

روستایی كوشكنار از توابع شهرستان پارسيان افتتاح شد.
دكتر مرتضی توكلی سرپرست شبكه بهداشت و درمان شهرستان پارسيان گفت : پروژه ساختمان جدید 
مركز خدمات جامع سلامت كوشكنار با اعتباری بالغ بر 30 ميليارد ریال و در مساحتی با زیربنای 750 

متر مریع با همكاری دانشگاه علوم پزشكی هرمزگان و كمک خيرین سلامت احداث شد .
دكتر توكلی افزود : كلنگ زنی این پروژه در سال 96 زده شده بود و پس از 4 سال در هشتمين روز از 

دهه مبارك فجر 1400 به بهره برداری رسيد.
امام جمعه  توسط  پزشكی هرمزگان  دانشگاه علوم  رئيس  از طرف  تقدیر  لوح   ، این مراسم  ابتدای  در 

شهرستان پارسيان به نماینده خير اهدا شد .
مراسم افتتاح ساختمان جدید مركز خدمات جامع سلامت شهری روستای كوشكنار با حضور امام جمعه 
، شهردار و اعضای  ،  بخشدار  نماینده خير   ، ، فرماندار و معاون عمرانی فرماندار  پارسيان  شهرستان 

شورای شهركوشكنار و جمعی از مسئولين ادارات و شبكه بهداشت و درمان انجام شد .
* تجهیز و راه اندازی ۵ دستگاه رادیولوژی دیجیتال پرتابل در مراکز درمانی استان 

هرمزگان با ارزش ۱۲۰ میلیارد ریال
معاونت توسعه مدیریت و پشتيبانی  دانشگاه علوم پزشكی هرمزگان از خرید تجهيزات پزشكی جهت 

بخش های ویژه بيمارستان های استان جهت مقابله با بيماری كرونا خبر داد.
پزشكی  تجهيزات  كمبود  در خصوص  شده  انجام  نيازسنجی  به  توجه  با  گفت:  شاهرخی  پژمان  دكتر 
بيمارستان های دانشگاهی و دستورات و پيگيری مستمر دكتر حسين فرشيدی ریاست دانشگاه علوم 
پزشكی هرمزگان تجهيزات 5 دستگاه رادیولوژی دیجيتال پرتابل جهت بيمارستان های شهيد محمدی 

بندر عباس و رستمانی پارسيان و فارابی بستک و الزهرا حاجی اباد خریداری شد.
دكتر شاهرخی با اشاره به اهميت ارتقاء وضعيت بيمارستان های  استان اظهار داشت:  این تجهيزات 
به ارزش 120 ميليارد ریال می باشد كه بر طبق نياز در بين بيمارستان های واجد الشرایط دانشگاهی 

استان توزیع گردید.
* مرکز خدمات جامع سلامت روستای گوری در جزیره قشم افتتاح و به بهره برداری 

رسید
رئيس  الهی  فتح  افشار  دكتر  پزشكی هرمزگان،  علوم  دانشگاه  ریيس  فرشيدی  دكتر حسين  با حضور 
منطقه آزاد قشم، دكتر محمد محمدحسينی تختی فرماندار این شهرستان و دكتر حاجبی امام جمعه قشم، 

مركز خدمات جامع سلامت روستای گوری در جزیره قشم افتتاح و به بهره برداری رسيد. 
طاهری،  سودابه  دكتر  ناظمی،  عبدالباسط  مرحوم  »خانواده  گرامی  خيرین  توسط  مركز  این  ساختمان 
مهندس سعيد صيادی، صالح سلامی نماینده خيرین قشم، عبدالواحد صالحی خير گوری و خالد نژاد خير 

باسعيدو« با هزینه 40 ميليارد ریال احداث شده است. 
مركز خدمات جامع سلامت روستای گوری با 410 متر مربع زیر بنا توسط دانشگاه علوم پزشكی با اعتبار 
3 ميليارد و 500 ميليون ریال تجهيز شد و دارای سه محل زیست پزشک و ماما و یک محل زیست 
سرایداری است. شيخ محمد علی امينی، سرهنگ اميری كيا فرمانده سپاه قشم، دكتر عبدالجبار ذاكری 
سرپرست معاونت بهداشتی دانشگاه و دكتر یاسر مرادی سرپرست شبكه بهداشت و درمان جزیره قشم 

در این مراسم حضور داشتند.

به مناسبت دهه مبارک فجر

9 پروزه بهداشتی درمانی وعمرانی در شهرستان بستک و بندرخمیر افتتاح شد



است كه  فارس  در خليج  ایران  زیباترین جزیره های  از  یكی  جزیره هرمز 
سراسر آن را جاذبه های طبيعی و تاریخی پوشانده اند . این جزیره یكی از 
معدود نقاط بومی در كشور ما است كه به گردشگران اجازه ورود با وسيله 
نقليه داده نمی شود و به همين دليل طبيعت این جزیره بسيار بكر ودست 
نخورده باقی مانده است ، سطح جزیره هرمز از طبقات رسوبی و آتشفشانی 
را  جزیره  اعظم  قسمت  تپه   به صورت  نيز  نمكی  طبقات  و  شده  تشكيل 
پوشانده اند كه اغلب از جنس نمک خوراكی است همچنين استخراج و صدور 
خاك قرمز جزیره هرمز یكی از مهمترین مانبع در آمد اهالی است . نمک آبی 

و سنگ لاشه از دیگر معادن این جزیره است.
با حضورنماینده مردم در مجلس شورای  المللی مسير جرون  جشنواره بين 
از  جمعی  و  استاندار  اقتصادی  امور  معاون   ، هرمزگان  استاندار   ، اسلامی 

مسئولين ، خبرنگاران و مردم از جزیره هرمزآغاز شد .
اقتصاد  و  گردشگری  اقتصاد   ، فرهنگی  اقتصاد  محوریت  با  جشنواره  این 
صنایع دستی از جزیره هرمز آغاز و سپس در بندركنگ ، بندرمقام و بندرخمير 

از بهمن ماه جاری تا اردیبهشت ماه سال آینده ادامه خواهد داشت.

رونق  و  گردشگری  توسعه  برای  فرصتی  جَرون  *جشنواره 
اقتصادی هرمز است 

 نماینده مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی ، برگزاری این جشنواره 
را فرصتی برای توسعه گردشگری و رونق اقتصادی مردم عنوان كرد و گفت: 
استان هرمزگان دارای مزیت های فراوانی است باید به شكلی برنامه ریزی 

شود كه این مزیت ها در زندگی مردم قابل لمس باشد.
محمد آشوری افزود: قدمت تاریخی جزیره هرمز قدمت طولانی است واگر 
به  باید  كنيم،  استوار  منطقه صحيح  مدار یک  بر  را  هرمز  توسعه  بخواهيم 

مزیت های گردشگری وطبيعت گردی این منطقه توجه اساسی نمایيم.
آشوری اضافه كرد: این حركت، تجلی یک گام اساسی در جهت ایجاد كانون 
تواند  می  كه  است  جزیره  این  در  اكوتوریسم  و  گردی  گردشگری،طبيعت 
جزیره هرمز را از بن بست توسعه نيافتگی با تكيه بر مزیت های ذاتی منطقه 

عبور دهد و یک گام اساسی برای تحولی بزرگ  باشد.
به طرح جامع  اشاره  با  نماینده مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی 
طرح  این  كرد:  تصریح  شود،  می  دنبال  استاندار  از سوی  كه  هرمز  توسعه 
احيای  مرزی،  بازارچه  احيای  تجاری،  مزیت  دارد،ایجاد  بازنگری  به  نياز 

گمرگات،احيای صيد و صيادی باید در این طرح مدنظر قرار گيرد.
صنایع دستی زنان هرمز با محوریت خاك در حال شكل گيری است 

برای  كه  است  اینكه  500 سال  بيان  با  مراسم  این  در  استاندار هرمزگان 
بزرگترین  با استعمار  پانصد ساله  ایران می جنگيم گفت: جنگ  یكپارچگی 

افتخار هرمزی ها و هرمزگانی هاست.
مهدی دوستی بيان داشت : هدف از برگزاری این جشنواره تعریف مسيرها و 

قطب های جدید گردشگری در استان است و این فرصت و پتانسيل نه تنها 
برای هرمز بلكه در اختيار تمام شهر های استان قرار خواهد گرفت.

دوستی ادامه داد : برای رونق شهر های استان و توسعه پایدار آنها برنامه 
گردشگری  توسعه  برنامه  مهمترین  اما  است  كار  دستور  در  متنوعی  های 

استان و افزایش زمان آن از چند ماه به یک سال است .
وی خاطر نشان كرد : برای تحقق این مهم باید جشنواره های مختلف از 
جمله جشنواره تابستانه و انواع جشنواره های گردشگری و فرهنگی متناسب 

با فصل های مختلف سال در استان برگزار شود.
گردشگری  یک  هرمزگان  گردشگری   : كرد  تصریح  هرمزگان  استاندار 
معيشت محور است كه باید آن را به گردشگری پایدار و درآمد زا برای مردم 
جزیره تبدیل كنيم كه تنها كار در این زمينه مدیریت كردن افزایش دوره 

گردشگری در استان است.
نماینده عالی دولت در هرمزگان مطرح كرد : در جزیره هرمز مدلی از صنایع 
آن  و  است  گيری  حال شكل  در  جزیره  زنان  فردتوسط  به  منحصر  دستی 
صنایع دستی با محوریت خاك است كه باید به آن هویت داده شود تا رشد 

كرده و گسترده شود.

 *جشنواره جرون برپایه اقتصاد فرهنگ است   
در ادامه معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار هرمزگان و دبير جشنواره 
گفت :این جشنواره یک مانور تمرینی برای رشد اقتصاد مبتنی بر فرهنگ 
ما  ابتدایی  مقاصد  بندر خمير  و  ،بندركنگ  است  كه جزیره هرمز،بندرمقام 

برای گردشگری در این جشنواره هستند .
علی فيروزی با بيان اینكه به دنبال احيا گردشگری واقع گرا در جزیره هرمز 
مباحث  با  همراه  بانوان  سازی  توانمند  جشنواره  این  هدف   : افزود  هستيم 

اقتصاد بازار است و می تواند ما را به نقطه ای برساند كه اقتصاد موجود را 
تبدیل به یک اقتصاد پویا یی نماید كه مقام معظم رهبری از آن به عنوان 

توسعه همراه با عدالت نام برده اند.
فيروزی همچنين ایجاد اشتغال پایدار و كاهش فقر ، تعامل با دیگر شهرهای 
مشابه داخل و خارج كشور با هدف احيای مشاركت جهانی و توسعه پایدار 
،فعال تر شدن خطوط هوایی و دریایی شهر با هدف حفاظت از دریا ها و 
اقيانوس ها ، آموزش و فرهنگ سازی در شهروندان، حفظ تاریخ و هویت 
شهر ، تقویت اقتصاد آبی شهر و…را از دیگر اهداف برگزا ری این جشنواره 

عنوان كرد.
وی از برگزاری جشنواره فرش خاكی با تاكيد بر حفظ محيط زیست  جشنواره 
فرش آبی برای نخستين بار در كشور، جشنواره نقش حنا ، جشنواره نقاشی 
دیواری، جشنواره خاطره گویی و قصه گویی، برگزاری مراسم زار، سوگواره 
هشت بهشت مربوط به شهيده فاطمه نيک و محارم شهيد ایشان  جشنواره 
نهایت جشنواره  در  و  بازارها  ،شب  بومی  بازیهای  محلی،  و  بومی  غذاهای 

تصویر برداری و عكس نيز خبر داد.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار هرمزگان همچنين از راه اندازی پلاژ 

بانوان تا 2 ماه آینده در جزیره هرمز خبر داد.

*همه باید برای پیشرفت و آبادانی جزیره هرمز تلاش کنند
چنين  برگزاری  اینكه   بيان  با  مراسم  این  در  نيز  هرمز  جزیره  جمعه  امام 
باید  : همه  اثرات و بركات فراوانی برای مردم دارد ، گفت  جشنواره هایی 
برای پيشرفت و آبادانی جزیره هرمز تلاش كنند كه در این رابطه به كمک 
مسئولين خصوصا نمایندگان محترم استان در مجلس شورای اسلامی نياز 

داریم.

اندازی  راه  و  فصول  تمام  در  هرمز  جزیره  پایدار  گردشگری  ایجاد  بر  وی 
بازارچه دائمی صنایع دستی تاكيد كرد.

*برای رشد فرهنگ هر منطقه باید از مردم همان منطقه كمک گرفت
شهردار بندر كنگ نيز در این مراسم با بيان اینكه در برگزاری چنين جشنواره 
هایی به دنبال كيفيت هستيم گفت : هر منطقه فرهنگ مخصوص به خود 
منطقه  آن  های  پتانسيل  و  بایداستعدادها  آن  توسعه  و  احيا  برای  كه  دارد 

شناسایی شود و از مردم همان منطقه برای رشد آن كمک گرفت.
ایوب زارعی ادامه داد:در این جشنواره تنها تمركز بر گردشگری نيست بلكه 

صنایع دستی بومی ، فرهنگ ، آداب و رسوم و آیين ها نيز مد نظر است .
وی با بيان اینكه جزیره هرمز یک جزیره استراتژیک و به عنوان یک شاهراه 
دریایی است بيان كرد : جزیره هرمز یک جزیره استثنایی و بكر است كه از 

لحاظ طبيعی و گردشگری دارای مناظر بی نظيری است.
شهردار بندر كنگ با اشاره به اینكه هرمز یک جزیره جهانی است افزود : 
2500 سال پيش از جزیره هرمز به عنوان بندرگاه در ابعاد بين المللی استفاده 
می شده كه این نشان از موقعيت استثنایی این جزیره و نقش مهم آن در 

اقتصاد كشور داشته است .  
وی از ارائه بسته های گردشگری به گردشگران خبر داد و گفت : برای ایجاد 
برنامه  آن  ،برای  شود  شناخته  ها  ظرفيت  ابتدا  باید  پایدار  گردشگری  یک 
ریزی و سياستگزاری شودتا بتوان به یک درآمد و اقتصاد پایدار دست یافت.

زارعی خاطر نشان كرد : ارایه صنایع دستی استان در بازارچه های دائمی 
، افزایش كيفيت گردشگری، استفاده از انرژی های نو ، ریشه كنی فقر و 
تعامل فرهنگی بين شهر های مختلف از جمله اهداف برگزاری این جشنواره 
است. یاد آور می شود،برپایی نمایشگاه صنایع دستی بومی، پخت  غذاهای 
محلی ،اجرای موسيقی بومی و شاد ،اجرای نمایش های طنز و مسابقه از 

دیگر برنامه های جنبی این جشنواره بود .
گفتنی است ، هدف از برگزاری  این جشنواره در هرمزگان ایجاداشتغال و 
كاهش فقر با هدف پایان دادن به فقر در تمامی اشكال آن و در همه نقاط 
احيای  هدف  با  كشو  خارج  و  داخل  مشابه  شهرهای  بادیگر  شهر  ،تعامل 
مشاركت جهانی با هدف توسعه پایدار ، فعال تر شدن خطوط هوایی و دریایی 
شهر ) فرودگاه و دریانوردی ( با هدف حفاظت و استفاده پایدار از اقيانوس و 
دریاها و منابع دریایی ، بهره مندی از پتانسيل های گردشگری شهر با هدف 
ایجاد شهرها و اجتماع محلی پایدار و تاب آور، توجه به شرایط بومی شهر 
) آب و هوا ، معماری ، اقتصاد و ...( ، حفظ تاریخ و هویت شهر، ایجاد یک 
مرجع اطلاعاتی جامع جهت افزایش مشاركت و تعامل لحظه ای شهروندان 
، تقویت اقتصاد آبی شهر ) توجه به عملكرد بندرگاه گمرك ، شيلات ، بنادر 
ودریانوردی و گردشگری دریایی ( ، حفاظت از محيط زیست و به خصوص 
زیست بوم آبی باهدف حفاظت ، بازسازی وارتقای اكوسيستم و جلوگيری از 

بيابان زایی و تنوع زیستی و  ... است .
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»مسیر جَرون« در جزیره هرمز كلید خورد 

شركت نفت ستاره خليج فارس با گسترش نقش مشتریان 
بين المللی خود در ایفای مسئوليت های اجتماعی همواره 

بر توسعه جوامع محلی تاكيد دارد.
به  نگاه  با  عام المنفعه  فعاليت های  گسترش  راستای  در 
پيشنهاد  خليج فارس  ستاره  نفت  شركت  پایدار،  توسعه 
مشتریان  از  یكی  به  را  اجتماعی  مسئوليت های  ایفای 
انعقاد  به  منجر  و  كرد  ارائه  شركت  این  المللی  بين  خير 
تفاهم نامه همكاری برای افزایش زیرساخت های آموزشی 

هرمزگان شد. 
در این اقدام با توجه به نيازسنجی های صورت گرفته برای 
گسترش فضاهای آموزشی در استان، قرارداد همكاری با 
كلاسه   1۸ مدرسه  احداث  پروژه  در  هرمزگان  استانداری 

واقع در شهرك پيامبر اعظم بندرعباس منعقد شد.
اجرای این طرح به توسعه زیرساخت های استان هرمزگان 
منجر می شود و گامی در راستای تحقق اهداف عمل به 
ميعانات  پالایشگاه  بزرگ ترین  اجتماعی  مسئوليت های 

گازی جهان است.
خطير  رسالت  بر  علاوه  خليج فارس  ستاره  نفت  شركت 
تأمين بخش عمده ای از فرآورده های سبد سوخت كشور از 
صنایع پيشرو در عمل به مسئوليت های اجتماعی است و 

با رویكرد توسعه ی پایدار همواره ارتقا سطح زندگی جوامع 
محلی را مدنظر قرار داده  است.

ارائه خدمات امدادی و پشتيبانی پس از وقوع زمين لرزه های 
مهيب در شهر فين به ساكنان مناطق زلزله زده و ساخت 
گيشان  روستاهای  در  مسكونی  واحدهای  العجل  ضرب 
راستا  این  در  نظير  كم  اقدامات  از  بخشی  زرتو  و  غربی 
بيمارستان 264  روند ساخت  بری  پيش  به شمار می رود. 
اجرای  در  مشاركت  خليج فارس،  ستاره  نفت  تختخوابی 

آب  و  برق  تأمين  بندرعباس،  شبكه  سایی  پيک  طرح 
موردنياز آب شيرین كن یک ميليون مترمكعبی بندرعباس، 
كرونا  واكسيناسيون  تجميعی  مركز  بزرگ ترین  راه اندازی 
در شهر بندرعباس و بازسازی و تجهيز درمانگاه فرهنگيان 
بندرعباس نيز از جمله دیگر اقدامات مهم اخير این شركت 
در زمينه ایفای مسئوليت های اجتماعی به شمار می رود تا 
هرمزگان بيش از پيش در مسير توسعه بر بلندای قله های 

افتخار بدرخشد.

مدیر كل فرهنگ و ارشاد اسلامی هرمزگان از رقابت 
314 كالای فرهنگی - هنری هنرمندان هرمزگان 
فرهنگی  محصولات  و  كالاها  جشنواره  دومين  در 
استان همزمان با هفتمين جایزه ملی فيروزه خبر داد.
اسمعيل جهانگيری به اهداف برگزاری این رویداد در 
هرمزگان اشاره كرد و گفت: هدف از این اقدام توجه 
از محصولات  و حمایت  پشتيبانی  و  هنر  اقتصاد  به 
فرهنگی توليد شده در استان و مطرح كردن آن در 

سطح ملی می باشد.
وی افزود: داوری آثار هنرمندان هرمزگان در سطح 

نفرات  نظر  اعلام  از  پس  و  است  شده  آغاز  استان 
در  رقابت  جهت  فيروزه  ملی  جشنواره  به  برگزیده 

سطح كشوری معرفی می شوند.
مدیر كل فرهنگ و ارشاد اسلامی هرمزگان عنوان 
ساخت  در  خلاقيت  بخش  در  آثار  داوری  كرد: 
سازهای بومی و هدایای فرهنگی و هنری می باشد 
تعلق  نقدی  جوایز  و  تقدیر  لوح  برتر  نفرات  به  كه 

می گيرد.
اعلام  از  پس  مجموع  در  كرد:  اضافه  جهانگيری 
كه  رسيده  جشنواره  دبيرخانه  به  اثر   314 فراخوان 

34 اثر در بخش خلاقيت در ساخت سازهای بومی 
اثر در بخش هدایای فرهنگی می باشد كه  و 2۸0 
نسبت به سال گذشته رشد سه و نيم برابری داشته 

است.

كل  اداره  معاونين  و  مدیركل  با  هرمزگان  استاندار  نشست  در 
شيلات استان هرمزگان، اطلس شيلات هرمزگان رونمایی شد.
هرمزگان  استاندار  دوستی  مهدی  مهندس  نشست  ابتدای  در 
معاونين  و  هرمزگان  شيلات  مدیركل  دریایی  عبدالرسول  با 
اداره كل شيلات استان هرمزگان، جایگاه استان هرمزگان در 
توليدات شيلاتی، آبزی پروری و صيد و صيادی مورد بررسی 

قرار گرفت.
 1404 افق  در  هرمزگان  شيلات  توسعه  برنامه  نيز  ادامه  در 
تشریح شد كه افزایش دو برابری توليد محصولات شيلاتی در 

هرمزگان از محور های این برنامه محسوب می شود.
در  نيز  هرمزگان  در  صيادی  و  صيد  ساماندهی  طرح  اجرای 
طرح  این  براساس  كه  گرفت  قرار  بررسی  مورد  نشست  این 
با  آنها  به  مجوز  اعطای  با  صيادی  قایق  هزار   12 ساماندهی 
در هرمزگان،  ایجاد 36 هزار شغل جدید طی سه سال  هدف 
نشست، وضعيت طرح های  این  در  می گيرد. همچنين  صورت 
مراكز  ایجاد  و  ماهی  پرورش  و  توليد  ميگو،  تكثير  و  پرورش 

تكثير و بازسازی ذخایر آبزیان در هرمزگان، بررسی شد.
طبق هدف گذاری صورت گرفته، ایجاد و راه اندازی چهار مركز 
تكثير و بازسازی ذخایر آبزیان در راستای رهاسازی سالانه 315 
ميليون قطعه آبزی در هرمزگان، در دستور كار قرار گرفته است.

بررسی توسعه زیستگاه های مصنوعی آبزیان، بنادر صيادی و 
دیگر  از  هرمزگان،  استان  در  ميگو  پرورش  مزارع  برق  تامين 

محورهای این نشست بود.
با  هرمزگان  استان  شيلات  اطلس  نشست،  این  در  همچنين 

حضور استاندار هرمزگان، رونمایی شد.
اطلس شيلات هرمزگان با رصد و پيمایش كليه ظرفيت ها و 

پتانسيل ها و همچنين مراكز شيلاتی استان، بعد از نيازسنجی، 
از   DWG و kmz گردآوری اطلاعات مكانی در فرمتهای
ماهيگيری،  بنادر  و  صيد  پروری،  آبزی  مختلف  های  بخش 
در  آنها  درج  همچنين  و  مربوطه  آمارهای  و  شيلاتی  صنایع 
پنج  با  و  ماه   1۸ ، طی   )GIS( جغرافيایی  اطلاعات  سيستم 
هزار ساعت نفر توسط كارشناسان اداره كل شيلات هرمزگان 

طراحی و چاپ شده است.
اطلس شيلات استان هرمزگان در سه بخش آبزی پروری، صيد 
و بنادر ماهيگيری و همچنين صنایع شيلاتی تدوین شده و در 
بخش آبزی پروری كليه جداول آماری، نمودار و همچنين نقشه 
ها  كه حاوی اطلاعات تكثير و پرورش ميگو ، تكثير و پرورش 
ماهی و همچنين پرورش آبزیان در آبهای داخلی )ماهيان گرم 
آبی ، خاویاری ، كروكودیل و جلبک و...( و در بخش صيد و 
نقشه  و همچنين  نمودار  آماری،  كليه جداول  ماهيگيری  بنادر 
ها  كه حاوی اطلاعات كليه بنادر ماهيگيری ، موج شكن های 
 ، زیستگاه های مصنوعی   ، استان  تخليه صيد  مراكز  مردمی، 
پراكنش روش های صيد )گوشگير،گرگور، پرساین، قلاب و...( 
، همچنين پراكنش تعاونی های صيادی ، اداره شيلات ، دفاتر 
صيد و دفتر یگان حفاظت منابع شهرستانها و در بخش صنایع 
كه  ها   نقشه  همچنين  و  آماری  جداول  كليه  استان  شيلاتی 
حاوی اطلاعات مراكز فرآوری و عمل آوری ، كنسرو سازی ، 
پودر ماهی و خوراك آبزیان می باشد، تهيه و تدوین شده است.

نشست  این  در  هرمزگان،  استاندار  دوستی  مهدی  مهندس 
استان  اشتغال  و  اقتصاد  در  اهميت بخش شيلات  به  اشاره  با 
هرمزگان، تاكيد كرد: باید با سياست گذاری مناسب به سمت 

افزایش بهره وری شيلاتی در هرمزگان حركت كنيم.

نقش پررنگ شركت نفت ستاره خلیج فارس در ایفای 
مسئولیت های اجتماعی

 در نشست استاندار هرمزگان با مدیرکل و معاونین اداره کل شیلات استان هرمزگان انجام شد؛

سیاستگذاری مناسب با هدف افزایش 
بهره وری شیلاتی در هرمزگان 

كالای فرهنگی و هنری در رقابت دومین جشنواره فیروزه هرمزگان
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همزمان با چهل و سومين سالگرد پيروزی انقلاب اسلامی، آیين عمليات اجرایی پروژه های توسعه ای 
فولاد هرمزگان با حضور استاندار هرمزگان، نمایندگان مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی،  

مدیرعامل شركت فولاد مباركه،  و مسئولان استانی برگزار شد.
فولاد  شركت  كه  موضوع  این  به  اشاره  با  هرمزگان  فولاد  شركت  مدیرعامل  معروفخانی،  عطاالله 
هرمزگان یكی از پيشرفته ترین صنایع فولادی كشور است، تاكيد كرد و افزود: توسعه زیرساخت های 
كشور از اهداف شركت فولاد مباركه است و طرح های توسعه ای كه عمليات احداث آن ها امروز در 

شركت فولاد هرمزگان آغاز شد،  به رفع محروميت در استان هرمزگان یاری می رساند.
را در  بزرگتر و مهمتری  آینده طرح های  : در ماه های  مدیرعامل فولاد هرمزگان همچنين گفت 

استان هرمزگان آغاز می كنيم. 
معروفخانی در ادامه از حمایت های استاندار هرمزگان و نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی 
بالاخص نائب رئيس كميسيون انرژی مجلس تقدیر كرد و گفت : این حمایت ها باعث شد تا به رغم 
سختی ها، محدودیت های انرژی، اعم از برق و گاز تاثيری بر روند رو به رشد توليد در فولاد هرمزگان 

نداشته باشد. و این شركت با كمترین خللی در توليد، اهداف خود را دنبال كرده است. 
وی با اشاره به اینكه عملكرد یازده ماهه فولاد هرمزگان نشان می دهد كه در راستای تحقق شعار 
این شركت در  به ویژه كارگران  بيان كرد: كاركنان شركت فولاد هرمزگان و  سال گام برمی دارد، 
آنها  از زحمات  نامساعد آب و هوایی برای دستيابی به ركوردهای توليد تلاش می كنند كه  شرایط 

تشكر می كنم.
بر حمایت مدیرعامل  تاكيد  با  آیين  این  در  معروفخانی، مدیرعامل شركت فولاد هرمزگان  عطاالله 
شركت فولاد مباركه از طرح های توسعه ای فولاد هرمزگان، اظهار داشت: امروز شاهد احداث مدول 
سوم توليد آهن اسفنجی با ظرفيت 900 هزار تن در سال، احداث واحد دوم توليد گازهای صنعتی 
با  اسفنجی  آهن  ذخيره  سيلوهای  احداث  اكسيژن،  ساعت  بر  مترمكعب  نرمال  هزار   10 ظرفيت  با 
ظرفيت 2۸ هزار تن و احداث مگامدول احيا مستقيم شركت سيمين هرمز با ظرفيت یک ميليون و 
از این  700 هزار تن در شركت فولاد هرمزگان هستيم و حمایت مدیرعامل شركت فولاد مباركه 

طرح ها تقدیر می كنيم.

مدیرعامل فولاد مبارکه در آیین آغاز عملیات اجرایی پروژه های توسعه 
فولاد هرمزگان:

محرومیت زدایی و اشتغال زایی اهداف فولاد مبارکه در مسیر 
توسعه هرمزگان است

مدیرعامل فولاد مباركه در آیين آغاز عمليات اجرایی پروژه های توسعه شركت فولاد هرمزگان گفت: 
فولاد مباركه با اجرای طرح توسعه ای در هرمزگان در راستای محروميت زدایی و اشتغال زایی اقدام 

می كند.
اجرایی  عمليات  آغاز  آئين  در  نيز  اصفهان  مباركه  فولاد  شركت  مدیرعامل  طيب  نيا،  محمدیاسر 
پروژه های توسعه شركت فولاد هرمزگان اظهار داشت: در چند دهه اخير به ميمنت پيروزی انقلاب 
اسلامی، كشور مسير توسعه صنعتی را شتاب بخشيده است و صنعت فولاد از ثمرات مهم پيروزی 

انقلاب است.
وی با اشاره به اینكه جایگاه فولاد كشور با پيروزی انقلاب اسلامی به جایگاه دهم جهانی رسيد، 
گفت: پيش از انقلاب، صنعت فولاد كشور رتبه 35 با توليد یک ميليون تن داشت كه پس از پيروزی 

انقلاب به 30 ميليون تن رسيد و در رتبه دهم جهانی قرار گرفت.
به  مشروط  فولاد  تن  ميليون   45 توليد  ظرفيت  اینكه  بيان  با  مباركه  فولاد  شركت  مدیرعامل 
فراهم سازی زیرساخت ها در كشور فراهم است، بيان كرد: صنعت فولاد، صنعتی مادر و زیربنایی است 

و هرجا این صنعت شكل بگيرد نيروی انسانی به سرمایه انسانی بدل می شود.
وی با اشاره به اینكه با پيروزی انقلاب، شركت های بزرگ فولادی از وابستگی به خارج رها شدند، 
بيان كرد: امروزه مفتخر هستيم 90 درصد تجهيزات و قطعات صنایع فولادی با بومی سازی و تكيه بر 

تخصص متخصصان داخلی توليد می شود.
طيب نيا با اشاره به تاریخچه شركت فولاد هرمزگان، گفت: بيش از یک دهه از فعاليت شركت فولاد 
هرمزگان می گذرد و این شركت امروزه از ظرفيت اسمی توليد 1.5 ميليون تن تختال عبور كرده است.
وی با تاكيد بر توسعه، محروميت زدایی و فراهم كردن بستر اشتغال در كشور، تصریح كرد: مفتخریم 
كه اعلام كنيم در صنعت فولاد به خودكفایی رسيدیم و به غير از برخی از محصولات خاص فولادی 

به توسعه دست یافتيم.

مدیرعامل شركت فولاد مباركه با تاكيد بر ظرفيت موجود در شركت فولاد هرمزگان، گفت: در شركت 
فولاد مباركه در راستای تحقق توسعه به وسعت ایران تلاش می كنيم و پس از سه دهه، توليد فولاد 

از سنگان تا هرمزگان و سایر استانهای دیگر را فراهم كردیم.
وی با بيان اینكه سرمایه گذاری نيازمند پيش شرط هایی است، گفت: دید وسيع مسئولان در استان 
هرمزگان ما را به سرمایه گذاری ترغيب می كند. با رفع موانع، شركت فولاد مباركه بستر سرمایه گذاری 

را با هدف گام دوم انقلاب دنبال می كند.
طيب نيا در چندین محور شرایط توسعه و سرمایه گذاری توسط شركت فولادمباركه را اعلام كرد و 
برای سرمایه گذاری دارد و محور نخست سرمایه گذاری در  بهترین ظرفيت  استان هرمزگان  افزود: 
، بخش آهن اسفنجی در  فاز دوم سرمایه گذاری  اوليه است و در  پایين دست و مواد  استان در  این 

اولویت قرار دارد.
وی با بيان اینكه حوزه های زیرساختی كشور نيازمند سرمایه گذاری است، اظهار كرد: انتقال آب از 
فولادمباركه  شركت  سرمایه گذاری  با  و  است  كارشناسی  مراحل  در  مركزی  فلات  به  فارس  خليج 

توسعه نيروگاه را در نظر داریم.
مدیرعامل شركت فولاد مباركه به توليد محصولات كيفی با ارزش افزوده بالا هم اشاره ای كرد و 
گفت: باید با توليد محصولات فولادی با ارزش افزوده بالا به خام فروشی پایان دهيم چرا كه ذخایر 
معدنی با توسعه صنایع فولادی همخوانی ندارد و در دو دهه وی با تاكيد بر اینكه محصولات نهایی 
فولادی باید محور صادرات این محصولات قرار گيرد، گفت: آموزش و نيروهای متخصص به عنوان 

سرمایه انسانی می تواند در این زمينه موثر باشد و شركت فولاد هرمزگان می تواند پيشگام شود.
طيب نيا محور نهایی سرمایه گذاری را در حوزه محيط زیست اعلام كرد و افزود: شركت فولاد مباركه 
به عنوان صنعتی پيشرو، پایداری توليد را در صنعت سبز جستجو می كند و در همين راستا تكنولوژی 

را در خدمت توسعه پایدار مبتنی بر محيط زیست دنبال می كند.
وی به اهميت مسئوليت اجتماعی اشاره كرد و گفت: هر صنعتی در قبال كاركنان و جامعه پيرامونی 
طرح های  و  است  زایی  اشتغال  بر  زمينه  این  در  مباركه  فولاد  شركت  تاكيد  و  است  مسئول  خود 
اشتغال  زمينه  آغاز می گردد  احداث آن ها  امروز در شركت فولاد هرمزگان عمليات  توسعه ای كه 

مستقيم و غيرمستقيم بالغ بر دو هزار و 500 نفر را فراهم می كند.
طيب نيا با بيان اینكه از سرمایه گذاری در حوزه ورزش به ویژه توسعه اماكن ورزشی و ورزش های 
همگانی در استان هرمزگان حمایت می كنيم، گفت: شركت فولاد مباركه با پشتيبانی از توليد و با شرط 
مانع زدایی طرح های توسعه را برای بهره مندی مردم به كار می گيرد.محروميت  زدایی و اشتغال زایی 

اهداف فولاد مباركه در مسير توسعه هرمزگان است.

احمد مرادی نماینده مردم هرمزگان: 
فولاد هرمزگان یکه تاز ایفای مسئولیت های اجتماعی

احمد مرادی نماینده مردم هرمزگان در آئين آغاز عمليات اجرایی پروژه های توسعه شركت فولاد 
هرمزگان، گفت: امروز اگر هستيم و توفيق خدمت داریم به بركت خون شهداست و این اقدام توسعه 

ای در شركت فولاد هرمزگان قابل ستایش و تقدیر است.
وی با اشاره به اینكه نگاه طيب نيا در فولاد مباركه اصفهان نگاه جهادی و توسعه ای است، اظهار 
داشت: دوستی استاندار هرمزگان از زمان حضورش رفع دغدغه هرمزگانی هاست و با تعامل مناسبش 
با دولت و مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس و مدیران بنگاه های اقتصادی به طور حتم آینده 

درخشانی برای هرمزگان رقم خواهد خورد.
مرادی با اشاره به اینكه از ابتدای شروع به كار فولاد هرمزگان تاكنون در جریان روند پيشرفت آن 
هستم و همواره به دنبال حمایت آن بوده و خواهم بود، عنوان كرد: گزارش عملكرد معروفخانی در 
فولاد هرمزگان مثبت و نشان داده كه توانسته به خوبی فولاد هرمزگان را در مسير توسعه قرار دهد.

وی ادامه داد: تمامی انتظار ما این است كه توسعه فولاد هرمزگان بزودی رخ دهد و این توسعه را 
در استان هرمزگان لمس كنيم.

تمامی حمایت ها و پشتيبانی ها  اینكه  بيان  با  نماینده مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی 
مشروط به چندكار است، خاطرنشان كرد: در حضور رئيس جمهور تمامی اعضای مجمع نمایندگان 
هرمزگان در مجلس مشكلات مردم را بيان كردیم و یكی از خواسته های مطرح شده و مورد قبول 
رئيس جمهور استفاده و اعتقاد به نيروهای بومی است و امروز باید مردم هرمزگان خوشحال شوند كه 

این طرح توسعه زمينه ساز استفاده و بكارگيری از نيروهای بومی را به كار ببندد.
كاستی  و  كم  هيچ  اجتماعی  های  مسئوليت  به  تعهد  در  هرمزگان  فولاد  اینكه  به  اشاره  با  مرادی 

مسئوليت  ایفای  امر  در  پيشتاز  و  تاز  یكه  هرمزگان  فولاد  همواره  كرد:  خاطرنشان  است،  نگذاشته 
های اجتماعی است.

محمد آشوری عضو مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس شورای اسلامی:
امروز به نقطه پایدار در عرصه فولاد دست یافته ایم

محمد آشوری عضو مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس در آئين آغاز عمليات اجرایی پروژه های 
توسعه شركت فولاد هرمزگان، گفت: امروز روز بزرگی برای توسعه هرمزگان رقم خورد و شاهد آینده 

درخشانی برای صنعت فولاد كشور و هرمزگان خواهيم بود.
امروز  كه  بود  فولاد  صنعت  در  خودكفایی  برای  كشور  سطح  در  ریزی  برنامه  اینكه  بيان  با  وی 
خوشبختانه به این مرحله رسيده ایم، اظهار داشت: امروز به نقطه پایدار در عرصه فولاد دست یافته 
ایم و زمينه توسعه نيز فراهم است كه برای رسيدن به توسعه مورد هدف باید تلاش و برنامه ریزی 

مجدانه ای صورت گيرد.
آشوری با اشاره به اینكه بر این باورم كه توسعه باید متوازن و همه جانبه و پایدار باشد، اظهار كرد: 
امروز می دانيم كه اختلال در روند ساختاری توسعه كشور وجود دارد كه باید این موضوع نيز هرچه 
سریعتر اصلاح شود.  وی با بيان اینكه امروز خوشحالم زمينه توسعه متوازن در هرمزگان در حال رقم 
خوردن است، عنوان كرد: در مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس بر مانع زدایی همواره تأكيد كرده 

ایم و بنایمان حمایت و پشتيبانی از توليد و اشتغال است.
عضو مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس با اشاره به اینكه باید توسعه اقتصادی و صنعتی صورت 
گيرد اما باید به توسعه عدالت ختم شود كه این موضوع در هرمزگان تا امروز چندان موفقيت آميز 
نبوده است، اضافه كرد: شكل گيری منطقه ویژه اقتصادی خليج فارس از 40 سال گذشته تا امروز 
گواه پيشرفت و توسعه اقتصادی و صنعتی در منطقه و ظهور بنگاه های اقتصادی غول پيكيری است 

كه نقش آنان در توسعه بی بدیل است.
وی ادامه داد: بنگاه های اقتصادی باید در روند توسعه عدالت سرعت بيشتری به خرج دهند و همگی 

در تحقق آن سهيم باشند.
آشوری با بيان اینكه در جذب نيروهای بومی شاهد عدالت بيشتری نسبت به قبل هستيم اما سرعت و 
شتابش همچنان باید رشد كند، خاطرنشان كرد: بنگاه های اقتصادی باید آثار مسئوليت اجتماعی شان 

در جامعه هویدا باشد و مردم این توسعه در همه ابعاد را به چشم خود ببينند.
وی در پایان گفت: صندوق طرح توسعه پيشرفت استان ها از سوی دولت بوجود آمده كه نقطه مناسبی 
است تا بنگاه های اقتصادی به فراخور توانشان در این امر مشاركت كرده و سهيم باشند تا هرمزگانی 

آباد و در مسير توسعه را در تمامی بخش ها شاهد باشيم.

استاندار هرمزگان گفت؛
توسعه زنجیره پایین دستی در صنایع فولادی ضروری است

استاندار هرمزگان گفت: باید زنجيره پایين دستی در بنگاه های اقتصادی هرمزگان شكل بگيرد تا 
زمينه توسعه را فراهم كنيم و زمينه ایجاد اشتعال بوجود بياید.

مهدی دوستی در آئين آغاز عمليات اجرایی پروژه های توسعه شركت فولاد هرمزگان، افزود: دولت 
مردمی شامل دو كليدواژه مردم و عدالت است و باید بر این اساس حركت كند و امروز تمامی دستگاه 

های اجرایی باید به آن پایبند باشد.
وی با بيان اینكه باید مردم هرمزگان توسعه های بنگاه های اقتصادی را در استان لمس كنند، عنوان 
كرد: هرمزگان امروز رتبه نخست بيكاری در كشور است و به هيچ وجه زیبنده پتانسيل و ظرفيت های 
كنونی هرمزگان نيست.  استاندار هرمزگان با اشاره به اینكه باید زنجيره پایين دستی در بنگاه های 
اقتصادی شكل بگيرد تا زمينه توسعه را فراهم كنيم و زمينه ایجاد اشتعال بوجود بياید، اضافه كرد: 

هرمزگان باید به رتبه نخست توليد فولاد كشور دست یابد و در این راه تمامی شرایط فراهم است.
وی با بيان اینكه وظيفه بنده حمایت از بنگاه های اقتصادی در تامين پایدار انرژی است، عنوان كرد: 
باید پوشه های خدماتی و اجتماعی بنگاه های اقتصادی در استان هرمزگان فعال تر شود و از ظرفيت 

های استانی بهره گرفته شود.
دوستی با اشاره به اینكه باید زیرساخت های لازم برای توسعه بنگاه های اقتصادی فراهم كنيم، افزود: 

اگر به بخش خصوصی اعتماد كنيم این توسعه فراهم می شود..
استاندار هرمزگان در پایان گفت: باید توسعه معادن كانی استان را فعال كنيم و به طور حتم در بخش 

معادن كانی غيرفلزی ورود جدی خواهيم داشت

مدیرعامل فولاد هرمزگان: 

نگـاه فـولاد، توسعـه ای و جهـادی اسـت
بزرگترین صنعت جنوب پای کار رفع غبار محرومیت از چهره هرمزگان


